
MAGYAR MÉRNÖKI KAMARA 

Építési Tagozat 

     E M L É K E Z T E T Ő 

   Az Építési Tagozat 2020. január 13. i elnökségi üléséről. 

 

Az ülésen jelen vannak:  

Szabó Éva, Wéber László, Harkai Balázs, Zsigmondi András, Bálint Péter, Magyar János, Joó Emese, 

Kocsis Júlia, Molnár Dénes, Kiss Jenő. 

Az ülésen nem jelentek meg:  

Andor Krisztián, Koppány Attila, Babos Gyula, Helfrich Salamon, Bocz Gábor, Koris Kálmán, Plajer Tibor, 

Ritter Ádám, Somogyi István, Tóth Péter. 

A megbeszélésen az alábbiak kerültek megtárgyalásra:  

1./ A beruházás lebonyolítás tanúsítvány MMK elnökségi ülés anyagát tárgyaltuk meg, melyet az előző 

elnökségi ülésen elhangzottak figyelembe vételével készült. Az elnökségi ülésen megjelent Kiss Péter 

jogi vezető, aki az elhangzott kisebb javítások után az anyagot előterjeszti az MMK elnökségi ülésre, 

miután az Építési Tagozat elnöksége elfogadta. 

2./ A Szakmagyakorlási szabályzat mellékletéhez készített anyagot, melyet a BME Oktatási Dékán 

helyettessel közösen készítettünk, több alkalommal került ez az anyag megbeszélésre, módosításra, 

legutóbb a 266-os kormányrendelet módosítása miatt nem tárgyaltuk. A rendelet módosítása nem 

érintette az előterjesztést, ezért az eddig megtárgyalt és elfogadott táblázatok az MMK elnöksége elé 

terjeszthető. Az elnökség úgy határozott, hogy az MMK Főtitkársága előtt az anyag ismert, így fel kell 

kérni a Főtitkárt az előterjesztés megtételére. 

3./ Az elnökség ezután Kiss Jenő által készített ösztöndíj javaslatot tárgyalta. Kiss Jenő bevezetője után 

több igen értékes vélemény és kiegészítés hangzott el. Az előterjesztés nem foglalkozott a finanszírozás 

kérdésével, miután ilyen jellegű megbeszélések nem voltak. Az anyag csak a BME oktatási dékán 

helyettese véleményét kérte ki Kiss Jenő. Természetesen erre sor kerül, de előbb a Kamara érdekelt 

tagozatait kell megkeresni, így a tartószerkezeti, az épületgépészeti, a közlekedési tagozatokat, akik a 

Választmányi ülésen is érdeklődtek az ösztöndíj iránt. Az elnökségi ülésen elhangzott véleményekkel 

együtt a tagozatok elé továbbítani kell az anyagot, erre Kiss Jenőt felkérték. 

4./ Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget az egyszerű bejelentési kötelezettségű lakóépültek építésének 

problémáiról, tájékoztatás hangzott el arról, hogy 2020. január 16.-án FMV és ÉME regisztráltakat 

hívtak meg e kérdés megbeszélésére. Előzetesen az látszik, hogy a folyó évi továbbképzések 

tematikájába ezt a kérdést feltétlen oktatni kell. Az ülésen is több észrevétel hangzott el erről a 

területről. Elhangzottak több hozzá szólásban, hogy az elkövetett hibák esetében igen sok gond, anyagi 

következményekkel járó felelősség is felmerülhet. Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget, hogy a 

megbeszélésen Helfrich, Harkai, Andor kollegák is részt vesznek, és várható Kassai elnök úr részvétele 

is. 

Budapest, 2020. január 16. 

tisztelettel: Kiss Jenő 


